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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Infrastruktury (nr 150)
6 grudnia 2017 r.
Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Bogdana Rzońcy 
(PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– wniosek o zmianę w składzie prezydium Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel, Jolanta Misiak, Marcin 
Mykietyński – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Otwieram posiedzenie Komisji. Witam panie posłanki i panów posłów. Stwierdzam kwo-
rum. Przedmiotem posiedzenia, zgodnie z przedstawionym porządkiem, będzie zmiana 
w składzie prezydium Komisji Infrastruktury. Czy są jakieś uwagi? Tak? Bardzo proszę, 
pan poseł Aleksander Mrówczyński.

Poseł Aleksander Mrówczyński (PiS):
Szanowny panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, szanowni państwo, z okazji miko-
łajek życzę wszystkiego dobrego, dobrego dnia. Obyśmy zawsze rozpoczynali i kończyli 
posiedzenia Komisji w takim radosnym nastroju. Bardzo dziękuję, panie przewodniczący.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Bardzo dziękujemy, panie pośle. Ten dobry nastrój za chwilę będzie, zdaje się, posze-
rzony o inne wydarzenia. Stwierdzam przyjęcie porządku dziennego. Nikt nie wnosi 
uwag do porządku dziennego.
Informuję państwa, że 22 listopada przewodniczący klubu parlamentarnego Kukiz’15 

skierował do przewodniczącego Komisji Infrastruktury pismo. „Szanowny panie prze-
wodniczący, działając w oparciu o art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu, w imieniu klubu 
poselskiego Kukiz’15 wnoszę o odwołanie z funkcji wiceprzewodniczącego Komisji Infra-
struktury pana posła Sylwestra Chruszcza i powołanie na funkcję wiceprzewodniczącego 
pana posła Roberta Mordaka”. Taki wniosek wpłynął. 
Przypominam,  że zgodnie  z art.  20  regulaminu Sejmu Komisja  powołuje  i odwo-

łuje członków prezydium w głosowaniu jawnym większością głosów. Głosowanie jawne 
na posiedzeniu Komisji odbywa się przez podniesienie ręki  i policzenie głosów przez 
pracowników sekretariatu Komisji. Wybór dostanie dokonany, jeżeli kandydat na… Pro-
szę państwa, czytam o procedurze, więc proszę uważać, bo możecie się pomylić. Wybór 
zostanie dokonany, jeżeli kandydat na funkcję otrzyma więcej głosów „za” niż „przeciw”, 
głosów wstrzymujących się nie liczę.
W pierwszej  kolejności  przystępujemy do głosowania nad wnioskiem o odwołanie 

pana posła Chruszcza z funkcji zastępcy przewodniczącego Komisji Infrastruktury. Czy 
są jeszcze jakieś głosy i pytania co do procedury, rekomendacji? Może pan przewodni-
czący Żmijan chciałby rekomendować? Jeśli nie, to musimy, proszę państwa, przystąpić 
w pierwszej kolejności do głosowania nad wnioskiem.
Kto z państwa  jest za wnioskiem, który został zgłoszony, odczytany, zaprotokoło-

wany? Proszę o podniesienie ręki. W takim razie wykańczam procedurę. Kto jest przeciw 
wnioskowi? Kto się wstrzymał?

Sekretarz Komisji Marcin Mykietyński:
Przeciw 13, 8 posłów wstrzymało się od głosu.
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Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Stwierdzam, że Komisja nie odwołała pana posła. Nie odwołała, ponieważ nikt nie gło-
sował za wnioskiem.

Poseł Cezary Grabarczyk (PO):
My nie rozumiemy tej zmiany.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Aha. Panie ministrze Grabarczyk, czy chciał pan zabrać głos? 
Stwierdzam, że Komisja nie odwołała pana Sylwestra Chruszcza z funkcji zastępcy 

przewodniczącego. Co tu jeszcze zrobić? Wobec tego nie możemy przystąpić do następnej 
procedury, żeby wybrać następnego…

Głos z sali:
Wyczerpaliśmy porządek.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Wyczerpaliśmy porządek obrad. Wobec powyższego bardzo państwu dziękuję. O której 
mamy następne spotkanie Komisji?

Głos z sali:
O 11:30 albo bezpośrednio po głosowaniach.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Zatem Kolej Dużych Prędkości tuż po głosowaniach, proszę państwa. Dziękuję bardzo.


